
Interpelácia č. 28/2018   
 

 

2. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 5.3.2018  

 

 

Ing. Bulla: 

Interpelácia takmer tiež súvisí s projektom TIOP, týka sa Šrobárovej ulice, o ktorej sa tu 

rozprávame každý rok opakovane, Šrobárova ulica je vo veľmi zlom stave. Ak sa tohto roku 

začnú práce na projekte TIOP, tak ešte minimálne celý tento rok v zlom stave bude. Chcem 

poprosiť technické služby, pána Davalu, od budúceho týždňa sa má výrazne otepliť. Na dvore 

technických služieb by mali byť ešte nejaké zásoby vyfrézovaného asfaltu, či by nebolo 

možné tie najväčšie diery na Šrobárovej ulici zasypať a nejako zarovnať, prípadne možno aj 

zhutniť, aby sa tam proste dalo chodiť.  

 

PhDr. Čižmár: 

Robili sme to aj po minulé roky, stále, keď to počasie dovoľovalo po skončení zimnej sezóny.  

 

Ing. Bulla: 

No, len pripomínam, že stav je veľmi zlý a budúci týždeň by sa už snáď dalo. 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 


